

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, OCTOBER 24, 1990

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill S-14, An Act respecting the laws prohibiting marriage between related persons met at 5:14 o'clock p.m. this day, in Room 209 West Block, for the purpose of organization.

Members of the Committee present: Doug Fee, Derek Lee, Russell MacLellan, Rob Nicholson and Blaine Thacker.

In Attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Mollie Dunsmuir, Research Officer.

Neil Young announced his appointment as Chairman of the Committee pursuant to Standing Order 113.

The Order of Reference dated Monday, October 15, 1990 being read as follows:

ORDERED.—That Bill S-14, An Act respecting the laws prohibiting marriage between related persons be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

On motion of Doug Fee, it was agreed,—That the Committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*.

On motion of Rob Nicholson,—That the Chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present provided that three (3) Members are present including the Chairman or in his absence the person designated to be Chairman of the Committee.

The Committee discussed its future business.

At 5:17 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, NOVEMBER 8, 1990

(2)

The Legislative Committee on Bill S-14, An Act respecting the laws prohibiting marriage between related persons met at 3:36 o'clock p.m. this day, in Room 269 West Block, the Chairman, Neil Young, presiding.

Members of the Committee present: Doug Fee, Derek Lee, Russell MacLellan, Rob Nicholson and Blaine Thacker.

Witnesses: Senator Joan Neiman and Senator Nathan Nurgitz.

In Attendance: From the Library of Parliament, Research Branch: Mollie Dunsmuir, Research Officer.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Monday, October 15, 1990 relating to Bill S-14, An Act respecting the laws prohibiting marriage between related persons. (See *Minutes of Proceedings and Evidence, Wednesday, October 24, 1990, Issue No. 1*)

The Committee resumed consideration of Clause 1.

The witnesses made statements and answered questions.

On motion of Derek Lee, it was agreed,—That the Table of Prohibited Degrees of Consanguinity as set out in the Book of Common Prayer of the Church of England, submitted by Robert Nicholson, be taken as read into this day's *Minutes of Proceedings and Evidence*.

PROCÈS-VERBAUX

LE MERCREDI 24 OCTOBRE 1990

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi S-14, Loi concernant le droit interdisant le mariage entre personnes apparentées, tient aujourd'hui sa séance d'organisation à 17 h 14, dans la salle 209 de l'édifice de l'Ouest.

Membres du Comité présents: Doug Fee, Derek Lee, Russell MacLellan, Rob Nicholson, Blaine Thacker.

Aussi présente: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Mollie Dunsmuir, attachée de recherche.

Neil Young annonce qu'il a été nommé président du Comité en conformité de l'article 113 du Règlement.

Lecture est donnée de l'ordre de renvoi en date du lundi 15 octobre 1990, ainsi libellé:

IL EST ORDONNÉ.—Que le projet de loi S-14, Loi concernant le droit interdisant le mariage entre personnes apparentées, soit maintenant lu une deuxième fois et renvoyé à un comité législatif.

Sur motion de Doug Fee, il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*.

Sur motion de Rob Nicholson, il est convenu,—Que le président soit autorisé à tenir des séances, à entendre des témoignages et en permettre l'impression en l'absence de quorum, pourvu que trois membres du Comité soient présents, dont le président ou, en son absence, la personne désignée pour le remplacer.

Le Comité délibère de ses travaux.

À 17 h 17, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 8 NOVEMBRE 1990

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi S-14, concernant le droit interdisant le mariage entre personnes apparentées, se réunit aujourd'hui à 15 h 36, dans la salle 269 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Neil Young (*président*).

Membres du Comité présents: Doug Fee, Derek Lee, Russell MacLellan, Rob Nicholson, Blaine Thacker.

Témoins: Les sénateurs Joan Neiman et Nathan Nurgitz.

Aussi présente: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Mollie Dunsmuir, attachée de recherche.

Conformément à son ordre de renvoi du lundi 15 octobre 1990, le Comité reprend l'étude du projet de loi S-14, Loi concernant le droit interdisant le mariage entre personnes apparentées (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mercredi 24 octobre 1990, fascicule n° 1*).

Le Comité poursuit l'étude de l'article 1.

Les témoins font des exposés et répondent aux questions.

Sur motion de Derek Lee, il est convenu,—Que la «Table of Prohibited Degrees of Consanguinity» figurant dans le «Book of Common Prayer of the Church of England», présenté par Robert Nicholson, soit tenue pour lue et intégrée au compte rendu.